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Komisia pre financie, legislatívu a správu majetku  
Mestské zastupiteľstvo v Malackách 

 
Mesto Malacky, Bernolákova 5188/1A, 901 01 Malacky 

 
 

ZÁPISNICA 
 

z mimoriadneho zasadnutia Komisie pre financie, legislatívu a správu majetku, konaného dňa 30. 
januára  2018 o 16 00 h v budove Mestského úradu v Malackách, Bernolákova 5188/1A, na III. 

poschodí, č. dv. 304. 
  
Prítomní členovia komisie: Ing. Jozef Mračna- predseda komisie, Ing. Pavel Bordáč, JUDr. Ester 

Bujnovská, Ing. Ladislav Horáček, JUDr. Milan Malata, RNDr. Jozef 
Ondrejka, PhDr. Mgr. Bronislav Vosátko 

Ospravedlnení členovia komisie: Ing. Mgr. Zuzana Baligová– podpredsedníčka komisie, JUDr. Ing. 
Zuzana Dobrodenková, PhD., JUDr. Miroslav Zobok  

 
Pozvaní hostia: JUDr. Ing. Juraj Říha, PhD., Ing. Ľubica Čikošová, Mgr. Lenka Paráková, JUDr. 

Adriana Novotná 
                                               
Tajomníčka komisie: JUDr. Romana Pullmannová  
 
Zasadnutie Komisie pre financie, legislatívu a správu majetku bolo zvolané pozvánkou zo dňa 
24.1.2018.     
 
Zasadnutie komisie viedol predseda komisie, ktorý v úvode privítal prítomných členov a zároveň 
predložil návrh programu rokovania komisie: 
  

1. Prerokovanie možností odpredaja pozemkov zastavaných stavbami chatiek a priľahlých 
pozemkov v rekreačnej lokalite Vampil- formou diskusie. 

 
2. Rôzne 

 
3. Záver 

 
 
1. Prerokovanie možností odpredaja pozemkov zastavaných stavbami chatiek a priľahlých 
pozemkov v rekreačnej lokalite Vampil- formou diskusie. 
 
V úvode diskusie primátor mesta JUDr. Ing. Juraj Říha, PhD. oboznámil členov komisie s bodom 
rokovania, členom komisie priblížil problematiku a predstavil možnosti odpredaja pozemkov 
zastavaných stavbami chatiek a priľahlých pozemkov v rekreačnej lokalite Vampil. 
 
Členovia komisie podporili návrh primátora a odporúčajú individuálne vstúpiť do geometrických 
plánov a neodpredávať sporné pozemky. Pred samotným odpredajom jednotlivých nesporných parciel 
navrhujú vyňať pozemky z lesného fondu. Sporné časti členovia komisie navrhujú ponechať ako lesné 
pozemky. Členovia komisie sa dohodli na osobnej obhliadke predmetných pozemkov. 
 
 
2. Rôzne: 
a) Ponuka na odkúpenie nehnuteľností vo vlastníctve pána Pavla Škopíka, parc. registra „C“ č. 
2255/1 a 2255/2, k. ú. Malacky v areáli Zámockého parku- formou diskusie. 
 
Primátor mesta informoval komisiu o ponuke pána Pavla Škopíka na odkúpenie nehnuteľností v areáli 
Zámockého parku za cenu 380 000,- €. Členovia komisie odporúčajú mestu rokovať s predávajúcim 
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o prehodnotení kúpnej ceny s primeraným navýšením oproti kúpnej cene, za ktorú pán Škopík 
nehnuteľnosť nadobudol. 
 
b) Informácia o prebiehajúcom zápise stavieb a pozemkov v areáli pálenice - lokalita 
Vinohrádok, k. ú. Malacky do zoznamu národných kultúrnych pamiatok- formou diskusie. 
 
Primátor mesta informoval o prebiehajúcom zápise Pálffyovskej pálenice v lokalite Vinohrádok do 
zoznamu národných kultúrnych pamiatok. Zároveň členov komisie informoval o zmene vlastníka 
stavieb a pozemkov v areáli pálenice. Novým vlastníkom je pán Štefan Eliáš. 
 
c) Informácia o premiestnení prekládky odpadu z odpadového dvora Hlboká- formou diskusie. 
 
Primátor mesta informoval členov komisie o prebiehajúcom procese premiestnenia prekládky odpadu 
z odpadového dvora Hlboká do inej lokality (Ul. Legionárska) a to z dôvodu opakujúcich sa sťažností 
a podnetov obyvateľov Hlbokej ulice, ktorí žiadajú obmedzenie premávky veľkých zberných áut 
v obytných zónach. 
 
d) Informácia o odstraňovaní nelegálne postavených stožiarov elektrického vedenia v lokalite 
Vampíl- formou diskusie. 
 
Primátor mesta oboznámil členov komisie so spustením procesu odstraňovania stožiarov elektrického 
vedenia v lokalite Vampíl, ktoré stoja na pozemkoch vo vlastníctve mesta Malacky a na ktoré sú 
pripojení viacerí odberatelia elektrickej energie bez súhlasu vlastníka pozemkov a bez zriadených 
vecných bremien. 
 
 
 
 

**** 
  

Táto zápisnica bude distribuovaná elektronicky (e-mailom) členom Komisie pre financie,  
legislatívu a správu majetku, primátorovi mesta, prednostke mestského úradu a k zverejneniu na 
internetovej stránke mesta. 
 Predseda komisie poďakoval všetkým členom komisie za účasť. Rokovanie bolo ukončené 
o 18:00 h. 
Zápisnicu spísala tajomníčka komisie, jej obsah potvrdil predseda komisie. 
Prílohu zápisnice tvorí prezenčná listina. 
 
Pullmannová          
tajomníčka komisie 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ing. Jozef Mračna 
predseda komisie 

 
 


